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Female, 23,
Education: junior college
Working life: within 1 year
Expected salary: 3000-5000 yuan
Location: shenzhen - longhua new area
Objective: doctor | nurse/nurse
Strong ability to communicate and strong ability to learn
>Work experience
(working nine months, doing one job)
The people\'s hospital of bright new district
Working hours: July 20_ to April 20_ [9 months]
Job title: doctor
Contents: during my internship, I went to the department of cardiology, gynecology, orthopaedic, otolaryngology, purgine, and the department of neurology. During my internship, I strictly observe the rules and regulations of hospitals and departments, respect teachers and strict discipline. Efforts will theory combined with practice experience, I also constantly in the process of practice summarizes the method of study and clinical experience, efforts to develop their independent thinking, independent problem solving, ability to work independently, after internship practice I mastered all medical documents writing; The characteristics of the clinical departments and the diagnosis and treatment of the patients in the departments are common. Be active in getting your hands dirty.
>Education experience
In April 20_, clinical medicine of the medical school of shaoguan college
>self-description
I am shaoguan college school of medicine, clinical medicine a graduating college students, is still in shenzhen guangming new district people\'s hospital internship, internship is about to close, I know a clinical college students based on the difficulty in shenzhen, also can\'t stop the footsteps of my progress in this field. In addition to having exercise in student career out of that kind of tireless, strive forward, dogged the restless spirit, practice practice for communication with the patient, and some basic ability of clinical diagnosis and treatment.
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女 24岁 广东人
学历： 本科
工作年限： 1-2年
期望薪资： 面议
工作地点： 广州 - 不限
求职意向：英语翻译
沟通能力强 执行能力强 学习能力强 有亲和力 责任心强 沉稳内敛
工作经验(工作了2年1个月，做了4份工作)
中国人寿广州分公司
工作时间：207月 至 年8月[1个月]
职位名称：人事专员/助理
工作内容：筛选简历，向应聘者发放通知，跟进面试招聘流程，输入入职者信息，协助办理入职手续，整理日常文件等广交会电子商务有限公司
工作时间：20_年4月 至 20_年5月[1个月]
职位名称：广交会现场运营推广专员
工作内容：负责在广交会现场向外国客商推广宣传广交会电子商务平台，提供业务咨询，帮助外商在平台注册并使用系统发出询盘。工作期间每日超额完成工作任务，所在团队连续三期取得业绩第一名。
佛山三水家教辅导中心
工作时间：4月 至 6月[1年2个月]
职位名称：教学/教务管理人员
工作内容：主要负责协助教区主任工作，整理辅导中心业务资料及行政文件，帮助教师人员管理，招待学生家长等
广州东尚教育科技有限公司
工作时间：5月 至今[9个月]
职位名称：英语翻译
工作内容：负责翻译各类移民项目文件，搜集权威的世界各国移民政策计划数据资料，为移民或留学的.客户办理出国申请手续，跟进申请工作进度，接待公司访客，整理重要会议记录等。
教育经历
206月毕业 广东财经大学 英语(国际商务管理)
语言技能
普通话：很好 粤语：一般 英语：很好
证书奖项
证书名称：英语专业八级颁发时间：年3月颁发机构：教育部高等学校外语专业教学指导委员会
证书名称：英语专业四级颁发时间：204月颁发机构：教育部高等学校外语专业教学指导委员会
证书名称：大学英语四级颁发时间：206月颁发机构：全国大学英语四六级考试委员会
证书名称：大学英语六级颁发时间：年12月颁发机构：全国大学四六级考试委员会
证书名称：剑桥商务英语颁发时间：20_年5月颁发机构：英国剑桥大学考试委员会
自我描述
本人已通过大学英语四六级，BEC中级，英语专业四级考试(良好等级)，专业八级。已有一年的英语翻译工作经验，在职期间以较高的工作效率完成各项任务，态度严谨认真，积极主动，热爱团队合作。大学期间曾荣获全国大学生商务英语实践大赛广财赛区三等奖，广东财经大学外语诗歌朗诵大赛优秀奖;担任班长、校级组织负责人期间，多次获得“优秀共青团干部”、“优秀学生干部”等称号。
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医学专家邀请函
范文一：
各位山东籍在京工作的医学专家：
山东，孔孟之乡，自古以来人才辈出。巍巍泰山，滔滔黄河，养育了无数优秀的齐鲁儿女。在首都北京，各行各业的精英中不乏我们山东人;据我们了解，在北京医学界，山东人的表现更为卓越，一大批齐鲁儿女已成为北京乃至全国一流的名医，许多是北京各大医院的院长、副院长、院长助理、科室主任或重点学科的带头人，还有的是_、国家中医药管理局及北京市_门重要岗位的官员。
齐鲁儿女，血脉相连，乡情难忘，但在偌大的北京，由于工作、时间、空间等诸多因素的.制约，虽然在同一行业、甚至同一单位工作，多数老乡都难得相聚的机会。
为增进山东籍在京工作的各位医学专家之间的沟通、交流，加强老乡间的团结互助。中国医学科学院《医药产业资讯》杂志社执行社长兼执行总编詹洪春、北京中广济生中医肿瘤医学研究院院长刘延兵经与部分在京医学界的老乡沟通、商议，决定组织、发起首届山东籍在京医学专家联谊会。目的是通过这样的老乡联谊活动，能够增进北京医学界山东老乡之间的乡土感情，加深友谊，共同商讨、建立一种老乡之间经常沟通和交流的形式，促进老乡间的团结互助和事业发展。
此次联谊活动邀请的多数老乡系北京各大医院的院长、副院长、院长助理、科室主任、学科带头人和副主任医师以上的知名专家及医药卫生政府部门官员，不仅是一次我们山东老乡聚会，也是北京知名专家相聚的盛会，希望您百忙中抽出时间参加这次活动。同时希望您推荐您认识的山东籍在京知名医学专家参加聚会。有关事宜告知如下：
主题宗旨：沟通了解 畅叙乡情 增进友谊 团结互助 共促发展
时间地点：7月8日(周六)下午
16：30---18：00 联谊座谈 18：15---20：45 晚宴
活动费用：此次联谊活动所需的全部费用由发起人承担，参加活动的专家免费。
报名事项：欲参加联谊活动的老乡请认真填写“山东籍在京医学专家联谊活动登记表”于7月6日前发传真(67300853)或电子邮件
报名联系方式： 电话：/71/72/73转8005 传真：
詹洪春：(籍贯：临沂市沂南县) 13911219393
曾庆林：《医药产业资讯》杂志社专家指导委员会秘书长助理(籍贯：潍坊) 13718248969
特此邀请。
发起人：詹洪春 刘延兵
206月16日
山东籍在京医学专家联谊活动拟邀请部分专家名单(排名不分先后)
王忠诚：北京天坛医院名誉院长，中国医学科学院神经科学研究所所长
王 辰：北京朝阳医院院长
王在同：_北京医院普外科主任
范文二：
尊敬的 教授：
随着我国对xx学科建设的日益重视，xx健康产业面临前所未有的机遇和挑战。为促进xx-x专业医学人才队伍培养，规范xx临床技术教育，由 主办， 医院承办的“xx-xx医学研讨会”将于xx年xx月xx日至xx日在 (城市)举行。
我们诚挚的邀请在xx学科领域拥有崇高地位的专家进行大会专题讲座，对 (例：冠心病、心律失常、高血压、心力衰竭)等疾病诊治的最新进展、指南及变迁进行授课，促进xx省xx医学学术交流，推动xx省xx专业的发展。
具体时间：xx年xx月xx日至xx日
会议地点：(城市)
会议主题：
您的讲题：
市)欢迎您!
联系人： 电话：
email：
xx-xx诊治研讨会组委会
年5月29日
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Personal information
Gender: male
Marital status: single
Ethnic composition: the han nationality
Registration: guangdong - shenzhen
Age: 30
Now home to: guangdong - shenzhen
Height: 170 cm
Hope regions: guangdong - shenzhen
Hope jobs: computer IT class - management - project manager/technical support
Computer IT class - management - project execution/coordinator/technical support
Seeking position: project management， new product import
Education experience
The -09 to 20_-06 of nanjing university of aeronautics and astronautics bachelor\'s degree in industrial engineering
Other specialty
ISO9001 internal auditors， company internal training pision， journalists， company basketball team， a member of the photography association members
Language ability
Fluent in mandarin， cantonese， fluent
Oral English level: CET - 4
English: good
objective
Direction: objective
Project management， quality assurance， process optimization
Their own situation
Self assessment: willing to share success with his teammates， willing to contribute own strength for the team
Hobbies: reading， travel and sport
The related certificate
PMP -09-24
ISO9001 internal auditors in the -04-12 s
CMMI 20_-04-16
expertise
Professional title:
Computer level: advanced
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Male, 55, The people of hunan
Education: bachelor degree
Working fixed number of year: more than 10 years
Expected salary: 5000-8000 yuan
Working location: foshan - there is no limit
Objective: a specialist
Work experience (work for 11 years, 11 months, did the 1 job)
No hospital
Working hours: between January 1999 and December 1999, 11 months] [11 years
Job title: attending physician
Work content: according to the actual hospital, visit between various departments, especially to combine traditional Chinese and western medicine has a certain practical experience,
>Education experience
Graduated in July 1985 Hunan medical university clinical
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免费英语简历模板
Name:Miss. ou yang bi lang
Nationality: China (Mainland)
Current Place: Tianhe
Height/Weight: 157 cm 50 kg
Marital Status:
Single Age: 31 years
Career Objective
Application type: Jobseeker
Preferred job title: Accountant: accounting 、
Working life: 5 Title: Senior title
Job type: Full time Expected Start date: In a month
Expected salary: ￥3500～￥5499 Preferred working place: Tianhe Yuexiu
Work experience
Company\'s name: WATTONE CONSULTING &SERVICES CHINA and end date: -06--08
Enterprise nature: Soly foreign funded enterprisesIndustry: Trading/Imports & Exports
Job Title: Accounting
Job description: Routine
of costs, mainly refers to the expenses for the period
Business communication with foreign customers
Reasons for leaving: Self-improvement
Company\'s name: Fo shan City Shun de District Jun An Zhi Li Textile Co., and end date: 20_-10-20_-06
Enterprise nature: Industry: Garment/Textile/Leather/Shoes
Job Title: Accountant
Job description: Routine
of costs, mainly refers to the expenses for the period
of inventory, including procurement of materials, goods into the sales;
3 monthly provision for depreciation of fixed assets;
4. Accounting wages, wage rates calculation of social insurance, employee benefits, education funds and union funds;
up the current accounts, including receivables, payables, and is responsible for the reconciliation of accounts receivable, clearing;
6. Accounting, carry-over costs;
the tax declaration to pay on time;
. The end of carry-over of reckoning;
of accounting statements, do the financial analysis
Monthly
1 internally to employees to Information external to go to the Inland Revenue Department tax.
(2) to deal with the accounts: do vouchers, registration books, summary of the certificate, registration ledger.
Reasons for leaving: Get married
Company\'s name: Fo shan city shun de District Jun An town Magnetic Power GroupBegin and end date: -01-20_-10
Enterprise nature: Private enterprisesIndustry: Other Industries
Job Title: Finance/Accounting Assistant
Job description: 1, responsible for daily financial cashier of the company pision, including cash bank inflow, outflow, income, payment matters;
Reasons for leaving: to do accounting
Company\'s name: Fo shan city shun de District Jun An town Kim Young Metal Plating Co., and end date: -04--12
Enterprise nature: Private enterprisesIndustry: Garment/Textile/Leather/Shoes
Job Title: Cashier
Job description: (A) the balance of payments and records of the monetary funds
Cashier monetary funds management includes two aspects: First, the processing of daily currency receipt and expenditure of funds business; accounts of accounting for the balance of payments business.
Specifically, this work include the following six areas:
(1) do a cash basis accounting
Auditors audit signature of proof of payment in strict accordance with the provisions of the cash management system, review and handle collections and payments.
(2) do the bank deposits of cash basis accounting
Reasons for leaving: to do Finance/Accounting Assistant
Company\'s name: Fo shan City Shun de District Jun An town Hong Chun Textile Co., and end date: -10-20_-04
Enterprise nature: Private enterprisesIndustry: Garment/Textile/Leather/Shoes
Job Title: Statistician
Job description: Statistical work duties:
1, and resolutely obey the command of superiors, conscientiously perform their work orders;
2, in strict compliance with company rules and regulations, to conscientiously fulfill their duties;
Reasons for leaving: to do Cashier
Educational Background
Name of School: shunde polytechnic
Highest Degree: Associate Date of Graduation: -01-01
Name of Major 1: accounting Name of Major 2:
Education experience:
Start date End date Education organization Majors Certificate Certificate No
-03 20_-01 shunde polytechnic economy graduation certificate 10831520_06000564
Language Ability
Foreign Language: English Level: good
Language ability: Have a good command of both spoken and written English
Chinese level: excellent Cantonese Level: perfect
Relevant skills and abilities
I have strong organizational ability, good resource analysis, and full use of all resources, there is a strong independence, strong analytical skills, able to adapt to the fast-paced, with strong experience and practical ability, able to workindependently.
Self-recommendation letter
I am cheerful and lively, like to make friends, and good at communicating with others, friends, have good interpersonal
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Female, 25,
Education: college
Working fixed number of year: 2-3 years
Expected salary: 5000-8000 yuan
Working location: foshan - the city of zen
Objective: physicians | | hospital of specialized subject doctor management | pediatrician | public health/disease control
Work experience (work for 2 years. 3 months, do 2 job)
Zhongshan city in southern China wide to the hospital
Working hours: between April 20_ and June 20_ [two months]
Job title: internal medicine residents
Work content: responsible for ward new patients, case report on the doctor\'s advice, etc
Foshan nanhai lion mountain holley hospital
Working hours: between December 20_ and January 20_ [1] 2 years
Job title: a medical doctor
Job content: responsible for the daily medical palpation, auscultation, electrocardiogram inspection, etc
>Education experience
Graduated in June 20_ Guangzhou medical college of clinical medicine
主治医师英语简历范文 第八篇
Name: YJBYS
Sex don\'t:
People race: the han nationality
Political outlook: member
Date of birth: in June 1988
Door mouth: hangzhou
Marital status: married
Learn the calendar: college
Graduate school: taizhou technology professional college
Graduation of time: jun
Major: accounting
Foreign language level: English (general)
The computer level: generally
Term: practice/fresh
Contact:
objective
Type of work: full-time
Unit properties: no
Expect industry: students
Expect position: accounting financial cashier
Working location: no
Expect salary: negotiable
Work experience
During the university was a part-time tutor
Professional skills
The use of office software can good, familiar with the operation system, the accounting computerization to good use
Have patience to work and can seriously, to strive to do our best in work, does not fear endures hardship.
Education experience
Taizhou technology professional college accounting major learning about accounting course: cost accounting, tax accounting, tax, financial accounting, etc. Have exam various certificate: accountant\'s practice qualification certificates, accounting computerization certificate, college English level 3, computer provincial, computer level 2 (office software application) chemical analysis intermediate certificate
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